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OBEC SLATINA NAD ÚPOU   
 

Zastupitelstvo  Obce  Slatina  nad Úpou

ZÁPIS z 2. zasedání 

Zastupitelstva Obce Slatina nad Úpou konaného dne 18. 2. 2020 v 19:00 hod. 

zasedací místnost, Slatina nad Úpou 65, 54947 Slatina nad Úpou 
       

 
Přítomni:  Kateřina Dostálová, Lukáš Kábrt, Ing. Jaroslav Kordina, Miroslav Podrábský, Marie Pokorná, Pavel Tatíček, 

Monika Žylková  

Omluveni:    

Nepřítomni:    

Hosté:  ,     

Jednání řídil:  Marie Pokorná, starostka        
 

Text zahájení: 

Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO ‐ ZO je usnášeníschopné.  

Ověřovatelé: Marie Pokorná a Miroslav Podrábský 

Zapisovatelem: Ing. Jaroslav Kordina 

Hlasování: pro ‐ 7, proti ‐ 0, zdržel se hlasování ‐ 0  schváleno 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1.  Žádost o příspěvek na sborník Rodným krajem 

2.  Žádosti o vyplacení příspěvku na výstavbu domovní ČOV 

3.  Smlouva o zřízení věcného břemene ‐ služebnosti k ppč. 2653 

4.  Obecně závazná vyhláška č. 1/2020, o nočním klidu 

5.  Rozpočtové opatření č.1 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.   Žádost o příspěvek na sborník Rodným krajem 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka obce  seznámila přítomné  se  žádostí od Městského  kulturního  střediska na  sborník Rodným  krajem na  rok 
2020 ze dne 21.10.2019. Obec Slatina nad Úpou pravidelně přispívá na sborník částkou 3.000,‐Kč. V rozpočtu obce se s 
uvedenou částkou počítáno. K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 20/02/01 ‐2020/02/18 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

darovací smlouvu na částku 3000Kč na sborník Rodným krajem pro Městské kulturní středisko Červený Kostelec. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.   Žádosti o vyplacení příspěvku na výstavbu domovní ČOV 
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Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka obce  seznámila přítomné  s návrhem úpravy  směrnice  č. 1/2020 Podpora  čistíren odpadních  vod  z důvodu 
změny uvádění DČOV do provozu bez kolaudačních rozhodnutí. Od roku 2020 bude stačit doložení protokolu z kontrolní 
prohlídky potvrzený Odborem ŽP z ORP Náchod. S tím členové Zastupitelstva souhlasí. Ostatní ustanovení se nemění. 
Dále  starostka  obce  seznámila  přítomné  s  žádostmi  na  příspěvek  který  si    podal  dne  13.1.2020  ***  *****  *****, 
******* *** **** *** a *** ******** ***** ** *******, kde je hlášena k trvalému pobytu ******** ********* 
První  žádost podmínky  směrnice  splňuje a druhá ne. Hlasování proběhlo  společně pro obě  žádosti  s  tím,  že první  se 
schvaluje a druhá zamítá. K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 20/02/02‐2020/02/18 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

vyplacení příspěvku dle směrnice č.1/2020 na výstavbu DČOV k č.p. 180 ve výši 15.000,‐Kč. 

zamí tá  

vyplacení příspěvku dle směrnice č.1/2020 na výstavbu DČOV k č.p. 213 ve výši 15.000,‐Kč. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3.   Smlouva o zřízení věcného břemene ‐ služebnosti k ppč. 2653 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Zastupitelstvo  obce  Slatina  nad Úpou  projednalo  na  4.  zasedání  roku  2019  Smlouvu  o  uzavření  budoucí  smlouvy  o 
zřízení věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu knn pro st. p.č. 241. Stavba byla provedena v červenci 2019. 
Starostka  seznámila přítomné  s obsahem  smlouvu o  zřízení věcného břemene  ‐  služebnosti  č.  IP‐12‐2010812/VB/01‐ 
Slatina nad Úpou  ‐ přípojka NN   pro st. p.č. 241. Kabel nízkého napěti  je na pozemku ppč 2653, který  je ve vlastnictví 
obce. Jednorázová náhrada za věcné břemeno byla stanovena na 5.000Kč. K dobu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 20/02/03 ‐2020/02/18 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

smlouvu o zřízení věcného břemene‐služebnosti pro kabel NN pro st. p.č. 241. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4.   Obecně závazná vyhláška č. 1/2020, o nočním klidu 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Zastupitelstvo obce vydává na základě §10 písm. d) a ustanovením §84 odst.2 písm. h)  Zákona č. 128/2000Sb., o obcích 
Obecně závaznou vyhlášku č. 1 /2020 o nočním klidu. Předmětem této OZV je stanovení výjimečných případů, při niž je 
doba nočního klidu vymezena dobou kratší nebo žádnou, než je stanoveno zákonem. Zároveň se touto OZV ruší vyhláška 
č. 1/2019 ze dne 22. 2.2019. Starostka obce seznámila přítomné se seznam akcí. K bodu nebylo připomínek 

Usnesení č. 20/02/04‐2020/02/18 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

vydává  

obecně závaznou vyhlášku č. 1/2020, o nočním klidu. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

5.   Rozpočtové opatření č.1 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka  obce  seznámila  přítomné  s  obsahem  rozpočtového  opatření  které  schválila  dle  své  pravomoci.  Objem 
rozpočtu se na straně příjmu a výdajů nemění. K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 20/02/05‐2020/02/18 
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Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

bere  na  vědomí  

rozpočtové opatření č.1. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

 

 

 

7. Diskuse 

‐ paní starostka informovala o výsledku jednání s Úřadem práce. Pravděpodobně nebude možné získat nikoho na VPP. 

‐ paní starostka informovala o změně v úhradě za tříděný papírový odpad. Tak jako u plastu byl stanoven poplatek za tunu na 
900Kč/t bez DPH. díky zvýšenému příspěvku od společnosti EKO‐KOM, bude poplatek snížen na 750 Kč/t. 

‐ paní starostka informovala o požadavku Domova sv. Josefa na úhradu pobytového poplatku za klienty (občany obce Slatina 
nad Úpou). Bude předloženo do příštího jednání po zjištění podrobností. 

‐ pan  Zelený oslovil přítomné  s požadavkem na  vykoupení do 40 m2  z ppč. 499/5  za účelem  rozšíření prostranství okolo 
novostavby, po předložení žádosti bude projednán záměr prodeje na příštím ZO. 

‐ pan  Tatíček  seznámil přítomné  s  výsledkem  jednání mezi  zástupci obce  (P.  Tatíček  a R.  Žylka)  a hydrologem.  Je možná 
drenáž po obou stranách budovy školy. Další postup opravy školy bude projednán na samostatném neveřejném jednání členů 
zastupitelstva. 

‐ paní Kolísková vznesla dotaz zda bude u hřbitova zachován přístup k pitné vodě na vnější straně hřbitovní zdi po vybudování 
fontány dle návrhu pana Pečenky. Odpověď zněla, že se s tímto nepočítá. 

‐ pan Laifr navrhl zajistit přeložku vrchního vedení VO jako přelož zemního vedení k přípojce novostavby pana Součka. Obec 
nemá záměr v lokalitě cesty k salaši provádět přeložky vedení VO v plánu rozvoje obce. 

‐  pan  Laifr  vznesl  dotaz  na  postup  prací  firmy  AXIOM  při  opravě  rybníčku  pod Dolcema.  Dle  sdělení  v  současnosti  jsou 
vyřizovány žádosti dle pořadníku a v krátké době očekáváme vyjádření i k naši žádosti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil:  Miroslav Podrábský, člen zastupitelstva Miroslav Podrábský, Marie Pokorná, starostka  

Zapsal:  Ing. Jaroslav Kordina, místostarosta   

Marie Pokorná
starostka 

 
 
 
 

Ing. Jaroslav Kordina 
místostarosta 

 


